
 

 

 

 

 
Minnesanteckningar 
 
Ärende: Teamsmöte Styrgrupp Socialmedicinsk mottagning.  
Syftet med mötet är nulägesbeskrivning av socialmedinska 
mottagningarna i Lerum och Alingsås 

Datum: 21-09-03  
 
 
Närvarande  

 
 
Karin Hansson, ordförande 
Verksamhetschef  
Sörhaga Vårdcentral, Alingsås 

 

 
Jessica Svanström 
Avdelningschef Vuxen 
Alingsås kommun 

 
 
Lena Arvidsson 
Processledare SAMLA 

 

 
Emma Bittone 
Enhetschef Vuxen 
Lerums kommun 

 
 
Maria Enbuske 
Avdelningschef Vuxen 
Lerums Kommun 

 
Anna-Karin Boja 
Delregional samordnare  
Alingsås kommun 

 
 
Jenny Nilsson 
Verksamhetschef 
Medpro Clinic, Alingsås 

 

 

 

 
 
 
 
 



 

 

 

 
1. Presentation 

Karin Hansson, ny ordförande i styrgruppen för socialmedicinsk mottagning efter 
Christian Sandgren som var ordförande tidigare. 

 
  

2. Nulägesbeskrivning av socialmedicinsk mottagning i Lerum och 
Alingsås  

 
Det viktigaste som framkom;  
 

• Maria Enbuske, informerar om invigningen som Lerum hade i 21-09-01. De 
hade två sittningar utifrån Covid för att hålla avstånd. Det var bland annat två 
kommunalråd som var med samt den lokala tidningen. 
Emma informerade deltagarna på invigningen om syftet och målet med den 
socialmedicinska mottagningen. Personalen som ska arbeta på mottagningen 
Patrick Nordner, socionom och Mia Wålm, sjuksköterska presenterade sig. 
 

• Anna-Karin Boja berättar att samverkan skett mellan de båda mottagningarna 
i syfte att arbeta så likställt som möjligt. Teamet på de socialmedicinska 
mottagningarna i Lerum och Alingsås (Patrick Nordner, Mia Wålm och Anna-
Karin Boja) har bl.a. tagit fram blanketter och dokument till mottagningarna. 
Lärt känna varandra och bokat in ett par studiebesök på 
beroendemottagningar i regionen. 
 

• Frågan om platsbrist i Lerum för Sjuksköterskans provtagningsstol och 
lokalens placering inom myndighetsavdelningen togs upp i teamet och lyftes 
här i Styrgruppen. Maria Enbuske säger att de lokalerna Lerum har är de bästa 
utifrån de förutsättningar som fanns. Det fanns inga andra lokaler och valet 
var att vänta med att öppna socialmedicinsk mottagning eller invänta lokaler 
vilket skulle ta lång tid. Eventuellt kan Patrick Nordner dela rum med en 
kollega och Mia Wålm får då ett eget rum med mer plats för provtagning. 

 

• Lena Arvidsson ska lägga upp information om de socialmedicinska 
mottagningarna på SAMLAs hemsida.  

 

• Jessica Svanström lyfter frågan om hur det ser ut med ersättare om 
sjuksköterskan Mia Wålm är sjuk eller vid ledighet/semester. Jenny Nilsson 
och Lena Arvidsson uppger att det inte kommer att finnas någon ersättare. 
Om Mia skulle bli långtidssjukskriven få de titta över det. Mottagningarna får 
stänga vid Mias sjukdom och ledighet/semester. 

 

• Jenny Nilsson hör med Karin Hansson om det eventuellt finns 
provtagningsstolar och höj och sänkbara pallar till övers inom primärvården 
till de socialmedicinska mottagningarna. Karin ska undersöka detta och 
återkomma till Jenny. 



 

 

 

 
 
 
 

• Lena Arvidsson pratar om att samfinansieringen av sjuksköterskans tjänst 
inom de båda kommunernas primärvård och privata vårdcentralerna behöver 
ordnas, innan tiden går ut för sjuksköterskan som nu finansieras i ett 
uppstartsskede genom SAMLA.  
 

• Anna-Karin Boja har sedan tidigare 20% i sin tjänst som delregional 
samordnare och Lena Arvidsson ska lämna in ett frågeunderlag på 
samordningstjänst 20 %/kommun till  Samordningsgruppen. 

 

• Alingsås väntar på att lokalerna ska bli klara efter renoveringen. Så snart det 
är klart kommer invigning ske. Både Lerum och Alingsås har börjat att boka 
inte tider för patienter. Så de socialmedicinska mottagarna är i gång 

 
 

3. Nästa möte 
Fredagen 15/10 kl. 13:00-13:30, via Teams, Processledare, Lena Arvidssons 
sammankallar. 
 
 

  Minnesanteckningar  
  Anna-Karin Boja 

 

 

 

 


